
 

     

 

Αθήνα, 30 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υπόψιν Υφυπουργού Πολιτικής 

Προστασίας) 

 

Θέμα: «Νοσηλεία περιστατικών κορονοϊού σε ακατάλληλο χώρο στο “Αγ. Όλγα”» 

 

Ο Σύλλογος Εργαζομένων στο Νοσοκομείο “Αγία Όλγα”, με υπόμνημά του, καταγγέλλει 

πως εδώ και λίγες μέρες νοσηλεύονται περιστατικά κορονοϊού στο Νοσοκομείο σε 

ακατάλληλο χώρο, σύμφωνα με την άποψη ιατρών και νοσηλευτών του Ιδρύματος ενώ, 

ταυτόχρονα, δεν υπάρχει καμία διασφάλιση για μη διασπορά του ιού σε εργαζόμενους και 

άλλους ασθενείς καθώς σε κοντινούς θαλάμους νοσηλεύονται ασθενείς με παθολογικά 

προβλήματα.  

Ταυτόχρονα, ζητούν να γίνει αυτοψία στο χώρο από κλιμάκιο του ΕΟΔΥ ώστε να 

πιστοποιηθεί η καταλληλότητα χρήσης του. 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

1. Είναι ενήμεροι για τις καταγγελίες του Συλλόγου Εργαζομένων περί ακατάλληλου 

χώρου νοσηλείας ασθενών με COVID-19 στο “Αγία Όλγα”; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες άμεσου ελέγχου της βασιμότητας θα λάβουν ώστε να 

πιστοποιηθεί η καταλληλότητα ή μη του χώρου κοντά σε θαλάμους παθολογικών 

περιστατικών και να βεβαιωθεί πως δεν τίθενται σε περαιτέρω κίνδυνο εργαζόμενοι 

και ασθενείς; 
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3. Αν κριθεί ο χώρος ως ακατάλληλος ποιες κινήσεις είτε μεταφοράς των ασθενών σε 

άλλο Νοσοκομείο είτε δημιουργίας ειδικού απομονωμένου χώρου θα γίνουν και 

εντός ποιου χρονοδιαγράμματος;  

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

   Φωτεινή Μπακαδήμα 




